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A Alcarràs, essent les 12:00 hores del dia 26 de març de 2021. 
 
Es reuneixen, prèvia convocatòria, a la Sala de Juntes de GRUP COOPERATIU 
FRUITS DE PONENT, S.C.C.L., en el domicili d’Alcarràs, Carretera Vallmanya 
km. 1, d’acord amb les mesures urgents extraordinàries per fer front a l’impacte 
econòmic i social del COVID-19, els membres del Consell Rector convocats, 
amb els càrrecs i representació següents: 
 
PRESIDENT: Camp d’Alcarràs i Secció de Crèdit, S.C.C.L., representada per En 
Sebastià Escarp Tomàs.  
 
SOTSPRESIDENT: Agrària Progressiva Benavent – Portella, S.C.C.L., 
representada per En Jaume Gené Roig.  
 
SECRETARI: RAMELL, SCCL, representada per en Josep Castells Gòdia. 
 
VOCAL: Agrària Llobregós, SCCL, representada per na Maria Casoliva Zaldo.  
 
DIRECTOR GENERAL: En Josep Presseguer Gené.  
 
També assisteixen a la reunió, la Sra. Montse Morillo, el sr. Benjamí Ibars 
Vitores, i la Secretària de Direcció Maria Jesús Sisó.  
 
Ordre del dia: 

1. Lectura i aprovació si s’escau de l’acta anterior. 
2. Situació actual Covid’19.  
3. Secció Fruita. 

a. Informació seguiment campanya hivern 2020/2021. 
b. Proposta per als productors de magrana. Aprovació si s’escau. 
c. Anecoop reunió preparatòria campanya fruita d’os. 15_04_21. 
d. Informació Enquesta socis OP Ministeri Agricultura.  
e. Estat actual campanya ametlles. 

4. Secció Oli. 
a. Estat actual campanya oli. 

5. Proposta sol·licitud ajuts PMCCA plurianual – Ajuts per al foment de la 
millora de la competitivitat de les Cooperatives i altres entitats 
associatives agràries (DARP). Aprovació si s’escau. 

6. Assumptes generals. 
a. Seguiment Pressupostari. 
b. Informació Indulleida, S.A. 
c. Informació Zufrisa, SA.  

7. Assumptes varis. 
 
S’inicia la reunió quan són les 12:05 h. 
 

1. Lectura i aprovació si s’escau de l’acta anterior. 
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En primer lloc el secretari procedeix a la lectura de l’acta del dia 26 de febrer de 
2021, la qual queda aprovada per unanimitat.  
 

2. Situació actual Covid’19.  
El Director General informa sobre la situació actual de la Covid a la central i els 
diferents centres de treball, de moment està tot controlat.  
 
Aquesta setmana ha aparegut en premsa que al baix Segre al inici de 
campanya faran cribatges massius, però oficialment ningú a contactat amb 
nosaltres.  
Nosaltres seguim amb la línia de mesures previstes i millorades respecte la 
campanya passada.  
 

3. Secció Fruita. 
• Informació seguiment campanya hivern 2020/2021. 

S’incorpora a la reunió el Director Comercial, Josep Luís López. 
 
En primer lloc informa dels estocs actuals. Ja s’ha acabat l’estoc de Blanquilla, però els 
percentatges de 55 a 60 han set molt elevats per poder fer l’últim contenidor. No serà 
un any massa bo de preus per aquestes peres. 
 
Queden unes 250 Tones de pera Conferencia. Es preveu acabar els compromisos amb 
Mercadona i la resta l’estratègia serà de vendre en palot, tot i que ara mateix està 
calmat i amb tendència a la baixa. La de 60 i + que és la que tenim nosaltres es paga 
a un preu correcte, però no als preus tant elevats com la de 65 i +.  A Bèlgica hi ha 
molts estocs.  
 
Estan començant a planificar la nova campanya, però al fer la gelada toca 
reestructurar. Escollir els clients amb els que puguem adinerar més la fruita, no hi 
podrà haver compromisos a un preu inferior del que hi hagi al mercat. Aniran a buscar 
el màxim preu possible aquesta nova campanya.  
La imatge de cara als clients és que no ens ha fet massa mal.  
 
El Director Comercial comenta les converses amb Frutas Esther de Múrcia. Allí de 
moment no ha fet mal el fred però si que els hi va fer una petita pedregada a principis 
de mes. Amb la Cooperativa Mañan també hi ha parlat i en principi podrem comptar 
amb la seva fruita.  
El Director General informa que els propers dies 8 i 9 d’abril faran una visita comercial 
a Múrcia. 
 
A Itàlia hi ha informacions contradictòries del mal de fred.  
 
Abandona la reunió el Director Comercial.  

 
• Proposta per als productors de magrana. Aprovació si s’escau. 

El Director General proposa si algun productor de magrana vol arrencar que se’n faci 
càrrec la Cooperativa dels nous arbres i royaltie’s.  
S’obre un debat i finalment s’aprova per unanimitat que els nous arbres i royaltie’s que 
vulguin plantar com a substitutius de les magranes se’n faci Càrrec Grup Cooperatiu 
Fruits de Ponent.   
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• Anecoop reunió preparatòria campanya fruita d’os. 15_04_21. 
El Director General informa que el proper dia 15 d’abril hi ha reunió d’Anecoop 
telemàtica, preparatòria de campanya de fruita d’os a la que hi assistirà el 
President, el Director General, el Director Comercial i el Director Agronòmic.  
 

• Informació enquesta socis OP Ministeri Agricultura. 
El Director General informa que ens estan fent una enquesta als socis l’emprsa 
Tragsatec per encàrrec del Ministeri d’Agricultura. Fan un escandall de costos de 
producció a camp per fruita d’os (dos explotacions una de 15 a 20 ha. I una altra de 
més de 50 ha.). Seleccionen explotacions i fan tutoratges, amb fruita de llavor ho 
impulsaran a partir de l’any vinent. Participarem en la plantilla general de costos de la 
zona la Vall de l’Ebre.   
 
El Director General informa que han contactat amb nosaltres l’empresa 
INESPRO sots contractats pel Ministeri d’Agricultura, Pesca i Alimentació amb el 
fi de desenvolupar un estudi sobre les organitzacions de productors de fruites i 
verdures, i en particular sobre les possibles avantatges que presenta aquesta 
figura associativa per al productor.  
Ens sol·liciten autorització per fer arribar a tots els nostres productors una 
enquesta amb el fi de realitzar aquest estudi. 
 
S’acorda fer arribar la citada enquesta per correu electrònic.  
 

• Estat actual campanya ametlles. 
El Director General passa a informar dels preus actuals ametlles: 
 Llargueta 5,05 €  
 Marcona  6,10 € 
 Varietats modernes 3,15 € 

 
Tot i haver pujat lleugerament el preu el mercat va igualment pesat.  
 

 Informació plataformes de collir.  
El President informa que algun soci ha comentat la possibilitat que es compri o llogui 
plataformes de collir sobretot per pomes i es posin a disposició dels socis en l’àrea de 
subministres d’arrendament de maquinària.  
Es mirarà les diferents opcions i es comentarà.  
 

 Fruit Logística.  
S’informa que finalment s’ha suspès la fira presencial Fruits Logística que estava 
prevista pel Maig.    
 

 Afectació gelades 21/03/21.  
El Director General informa en relació a la gelada del passat 21 de març, que 
unes primeres valoracions estimen una afectació d’un 40 % a un 50 % 
aproximadament. Es comenta amb detall les zones i varietats més afectades. 

 
 Informacions varies Fruit Futur, AIE. 

El Director General informa que el passat 23 de març hi va haver reunió del 
Consell d’Administració de Fruit Futur. Entre altres van tractar els següents 
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temes, la problemàtica amb les pomes HOT84 amb el desenvolupador. Estem 
pendents d’una reunió amb Dalival per saber exactament com tenen el nostre 
viver i la nostra previsió.  
Van presentar el pla d’actuació pel 2021, no el van aprovar i l’han de tornar a 
presentar en una propera reunió. 
Es va comentar l’estat de les negociacions amb grup SAMCA, i l’aprovació del 
perfil de la nova contractació d’un representant Fruit Futur. 
 
Es debat sobre la problemàtica d’aquest any amb els viveristes. Grup 
Cooperatiu Fruits de Ponent cal que faci el seu propi viver i dominar la 
multiplicació. 
 

4. Secció Oli. 
• Estat actual campanya oli. 

El Director General passa a informar en primer lloc de l’estoc actual de l’oli: 
Envasat: 4.895 litres 
Granel:  69.760 kg/oli (D’aquests encara 3.500 del Praedium KYLATT) 
 
Ahir vam signar venda d’una cubà de 27.000 kg/oli a granel a un preu de 3 € 
(serà el millor preu que haguem fet des de la campanya passada).  
El preu de l’oli en origen ha millorat. Actualment les operacions a la zona es 
tanquen a uns 2,85 € KG, però intentarem arribar a 3,05 € KG. 
 
Pel que fa a vendes d’envasat aquest darrer mes hem baixat, malgrat estem 
impulsant noves campanyes de promoció ‘online’ i promocions amb clients per 
incentivar encara més la venda. 
 
En relació a l’Agrobotiga, tal i com ja es va comentar es farà la renovació del 
mobiliari i l’ampliació de la secció de fruita/verdura, és el que dona més 
benefici. Amb aquesta renovació podem aprofitar per retirar producte que no 
tenen rotació (família detergents i llar, bàsicament) i posar-ne de valor afegit. 
Esperem fer-ho en els propers 2 mesos (depenem d’ILERSIS). 
 
S’està estudiant la possibilitat de ficar una Agrobotiga a Ponts a través d’Agrària 
Llobregos.  
La reforma Agrobotigues entrarà al PMCCA i subvencionen el sou durant 6 
mesos d’una persona.  
 
En quant a comunicació aquest dissabte el programa de Lleida Activa fa un 
programa sobre la Sostenibilitat a Grup Cooperatiu Fruits de Ponent i la Red del 
Pacte. 
També, estem impulsant una campanya a les pantalles internes amb missatges 
saludables i de #MotorCooperatiu. 
També hem enviat ja el nou format de Butlletí Fruits de Ponent News per als 
socis en català. Per a la resta, passem a les versions ‘online’.  
 
S’informa que s’ha desestimat la compra finca del costat del Molí d’Alcanó. El 
Director General presenta el plànol de la proposta d’ampliació al Molí.  
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5. Proposta sol·licitud ajuts PMCCA plurianual – Ajuts per al foment 

de la millora de la competitivitat de les Cooperatives i altres 
entitats associatives agràries (DARP). Aprovació si s’escau. 

 
El Director General informa que el passat dimarts 23/02/2021 el Govern de la 
Generalitat va aprovar autoritzar al Departament d’Agricultura, Ramaderia, 
Pesca i Alimentació (DARP) a convocar els ajuts per al foment de la 
concentració, la intercooperació i la modernització de les Cooperatives i altres 
entitats associatives agràries. En total 13.000.000 €.  
Any 2021, 5.000.000 €; any 2022, 4.500.000 €; any 2023, 3.500.000 €. 
 
S’acorda per unanimitat els següents acords: 
 
La conformitat de realitzar les inversions i actuacions previstes pel foment de la 
millora de la competitivitat. 

 
Mantenir les actuacions per un període mínim de cinc anys. 

 
Sol·licitar al Departament d’Agricultura, Ramaderia, Pesca i Alimentació 
l’acolliment d’aquestes actuacions als ajuts per al foment de la millora de la 
competitivitat de les cooperatives i altres entitats associatives agràries, segons 
la Resolució ARP/637/2021, de 5 de març. 

 
Designar al president de la cooperativa, en Sebastià Escarp Tomàs, amb DNI 
40.884.803-A per signar les sol·licituds d’ajut i els compromisos que 
s’adoptaran en nom de l’entitat amb el Departament d’Agricultura, Ramaderia, 
Pesca i Alimentació. 
 

6. Assumptes generals. 
• Seguiment pressupostari. 

S’incorpora a la reunió el Director de Control i Gestió Financera, Josep 
Capdevila. 

 
En primer lloc el Director del Departament de Control de Gestió Financera, 
presenta el seguiment pressupostari de despeses fixes i variables de Grup 
Cooperatiu Fruits de Ponent a data 28/02/2021. 
 
De despeses fixes de Grup Cooperatiu Fruits de Ponent portem disposat 78,50 
% i de despeses variables 96,70 %. Comenta les principals partides, a més de 
presentar la comparativa amb la campanya anterior. 
 
Seguidament presenta el pool bancari de Grup Cooperatiu Fruits de Ponent a 
data 25/03/2021. El comenta àmpliament. A llarg termini tenim 4.703.803 €, de 
circulant a curt termini 5.600.000 € i amb productes de pagament 6.100.000 €, 
en aquest moment tenim disposant de circulant 0 € en pòlisses de crèdit i 
136.152 € en confirming.  
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S’annexa els pressupostos i el pool bancari a l’acta.  
 
S’obre un llarg debat sobre el futur del Grup i les produccions. Un dels objectius 
hauria de ser mantenir i augmentar les produccions. Ens enfrontem a canvis de 
model.   
Es comenta la possibilitat d’estudiar rebaixar la partida d’amortitzacions del 
pressupost.  
 

• Informació Indulleida, SA. 
El Director General informa que el proper Consell Administració serà el dia 
06/04/2021.  
 

• Informació Zufrisa, SA.  
El Director General informa que van anar a la Junta General. Es va aprovar 
aturar definitivament l’activitat empresarial i està tot en venda per aprofitar tot 
el que es pugui. 
Està presentat concurs de creditors. 
 

7. Assumptes varis. 
 
I sense més punts a tractar, s’aixeca la sessió quant són les 14:10 hores del dia 
abans assenyalat, de tot el qual i amb el vistiplau del President, jo el secretari 
en dono fe.  
 
Vistiplau 
EL PRESIDENT      EL SECRETARI  
CAMP D’ALCARRÀS I      RAMELL, SCCL 
SECCIÓ DE CRÈDIT, SCCL  
 

Sebastià Escarp Tomàs     Josep Castells Gòdia 
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ANNEXES 
 
Pressupost Grup Cooperatiu Fruits de Ponent de despeses fixes i variables a 
data 28/02/2021    
 

 
 
Pool bancari a data 25/03/2021 de Grup Cooperatiu Fruits de Ponent.  
 
 

 
 
 

 


